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PROCES - VERBAL 
ŞEDINŢĂ  ORDINARĂ: 27.04.2023 

Încheiat astăzi, 27.04.2023, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului local al Municipiului Tecuci, 
care are loc la Casa de Cultură  a Municipiul Tecuci, Sala Studio - ora 1 6 

Şedinţa Consiliului Local de astăzi este înregistrată  audio-video. 
D1. Preşedinte de şedinţă, Ursulică  C. - Bună  ziva stimaţi colegi consilieri, invitaţi, am fost 

convocaţi pentru data de: 27.04.2023, orele 1600,  pentru şedinţa ordinară  din. luna aprilie, la Casa de 
Cultură, de către domnul Primar. 11 rog pe domnul secretar să  facă  prezenţa. 

D1. Secretar General Borşan George - Face prezenţa în ordine alfabetică  astfel: Bîrzu S.- prezent; 
Cîmpanu T. - prezent; Drăgan o.C. - prezent; Dumbravă  A.R. - prezent; Grama F. .I. - prezent; 
Leonte I. - prezent; Miron C.N.- absent motivat; Miron Dumitrescu D.D.- absent nemotivat, 
Nacu V.— prezent; Paraschiv M.M.,- prezent; Pascal R. - prezent; Pădure A.L. - prezent, Pelin E.D.-
prezent; Pleşu F. - prezent, Radu G.B.- prezent, Radu V. - prezent, Sandu A.-prezent, Susanu B.B. - 
prezent şi Ursulică  C.- prezent. 

D1. Secretar General Borşan George - Din 1 9 consilieri locali în funcţie, 1 7 sunt prezenţi, şedinţa 
poate să  înceapă. 

D1. Preşedinte de şedinţă, Ursulică  C. - Domnule Primar vă  rog să  daţi citire ordinii de zi. 
D1. Primar - Dau citire Dispoziţiei nr. 888 din 2 1 .04.2023 privind: convocarea Consiliului Local în 

şedinţă  ordinară, în data de 27.04.2023, ora 16 00,  cu următoarea ordine de zi: 

1. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare de îndată  din: 10.04.2023. 
2. Proiect de hotărâre nr. 70 / 07.04.2023 privind completarea Comisiei de specialitate nr. 5 

Administraţia publică  locală, juridic, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor 
cetăţenilor. 

3. Proiect de hotărâre nr. 74 / 21.04.2023 privind aprobarea contului de execuţie a bugetului centralizat al 
U.A.T Municipiul Tecuci pe trimestrul I 2023. 

4. Proiect de hotărâre nr. 75 / 21 .04.2023 privind aprobarea Actului adiţional nr. 1 la Acordul de 
parteneriat nr. 26756 din 12.05.2022, încheiat între U.A.T. Municipiul Tecuci - lider de parteneriat şi 
U.A.T. Comuna Drăgăneşti - partener, în vederea implementării în comun a proiectului ,,Modernizarea 
transportului public local prin achiziţia de autobuze la nivelul zonei periurbane Tecuci. 

5. Proiect de hotărâre nr. 76 /21.04.2023 privind participarea Municipiului Tecuci în cadrul Programului 
privind casarea autovehiculelor uzate. 

6. Proiect de hotărâre nr. 77 / 21 .04.2023 privind indexarea impozitelor şi taxelor locale care constau într-
o anumită  sumă  în lei sau care sunt stabilite pe baza unei anurnite sume în lei. 

7. Proiect de hotărâre nr. 79 / 21.04.2023 privind modificarea Anexei nr.2 la H.C.L. nr. 76/18.06.2022, 
aprobarea actului adiţional nr.2 la Contractul de delegare a gestiunii Serviciului de salubrizare al 
Municipiului Tecuci încheiat cu Compania de Utilităţi Publice Tecuci S.R.L. 

8. Proiect de hotărâre nr. 78 / 21.04.2023 privind aprobarea Regulamentului de organizare si desfăşurare a 
evaluarii anuale a managementului Bibliotecii Municipale Stefan Petica Tecuci, precum si 
desemnarea membrilor Consiliului Local Tecuci in comisia de evaluare si in comisia de solutionare a 
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contestatiilor pentru evaluarea anuala a managerului institutiei publice de cultura - Biblioteca 
Municipala Stefan Petica Tecuci - subordonata Consiliului Local Tecuci. 

9. Informări, interpelări, petiţii. 
Avem şi o completare a ordinii de zi, dispusă  prin Dispoziţia nr.892/26.04.2023 privind completarea 

ordinii de zi a şedintei ordinare, din data de: 27.04.2023, ora 16 00: 

1. Proiect de hotărâre nr. 80/ 26.04.2023 privind rectificarea bugetului local de venituri şi cheltuieli al 
U.A.T.Municipiul Tecuci pe anul 2023 şi estimările pe anii 2024-2026. 

2. Proiect de hotărâre nr. 81/ 26.04.2023 privind modificarea Anexei 2 la H.C.L. nr. 34/ 28.02.2023 
privind aprobarea Programului de activităţi culturale al Municipiului Tecuci, aferent perioadei: aprilie - 
decembrie a anului 2023. 

3. Proiect de hotărâre nr. 82/ 26.04.2023 privind modificarea H.C.L. nr. 97/28.07.2022 privind 
modificarea si completarea H.C.L. nr. 53/23.04.2020 privind constituirea Comisiei de Ordine Publică  de la 
nivelul Municipiului Tecuci 

4. Proiect de hotărâre nr. 83/ 26.04.2023 privind completarea H.C.L. nr. 201/ 22.12.2022 - stabilirea 
consumului lunar de carburanţi pentru autoturismele şi utilajele ce desevesc parcul auto al U.A.T. Municipiul 
Tecuci. 

5. Proiect de hotărâre nr. 84/ 26.04.2023 privind stabilirea consumului lunar de carburanţi pentru 
autoturismul - cu număr de identificare KMHLN41EAPU4824O3, categoria AUTOTURISM M1, marca 
HYUNDAI ELANTRA, tipul CN7, caroserie AA BERLINA: 1 buc., ce deserveşte parcul auto al Serviciului 
Public Comunitar Local de Evidenţă  a Persoanelor Tecuci. 

6. Proiect de hotărâre nr. 85/ 26.04.2023 privind aprobarea indicatoriolor tehnico-economici aferenţi 
obiectivului Construire locuinţe pentru tineri A.N.L., Municipiul Tecuci, Judeul Galaţi. 

Ş  i o să  mai vin cu o completare a ordinii de zi cu un proiect în ceea ce priveşte stabilirea salariilor de 
bază  brute pentru funcţiile publice de conducere respectiv Secretar General U.A.T., Director General şi 
Arhitect Şef şi în cadrul Aparatului de specialitate al Primarului municipiului Tecuci. Acest proiect este peste 
cele două  completări, peste completarea efectivă  şi peste dispoziţia iniţială. 

D1. Pascal R. - Nu trebuia să  facem rapoartele de avizare? 
D1. Primar - Când ajungem la el, vom face avizele. 
D1. Pascal R .- Eu zic să  facă  o singură  comisie. 
D1. Primar - Este dat la comisia numărul 1 . 
D1. Preşedinte de şedinţă, Ursulică  C. - Vă  mulţumim, supunem aprobării. 
Supun la vot ordinea de zi împreună  cu ambele completările. 
Se înregistrează  unanimitate (1 7) voturi pentru . 
D1. Preşedinte de şedinţă, Ursulică  C. - Trecem la dezbaterea ordinii de zi: 
Se trece la punctul 1 al ordinii de zi: Adoptarea procesului-verbal al şedinţei extraordinare de îndată  

din: 10.04.2023. 
Se supune la vot procesul-verbal al şedinţei extraordinare de îndată  din: 10.04.2023. 
Se înregistrează: 1 5 voturi pentru, iar dl. Grama F.I. şi dna Paraschiv M.,M. nu participă  la deliberare, 

întrucât nu au fost prezenţi la şedinţa din:1O.04.2023. 
Se trece Ia punctul 2 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre nr. 70 / 07.04.2023 privind completarea 

Comisiei de specialitate nr. 5 Administraţia publică  locală, juridic, apărarea ordinii publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor. 

D1. Preşedinte de şedinţă, Ursulică  C. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează: 1 6 voturi pentru, iar d-na Pleşu Felomela nu participa la deliberare. 
Se trece la punctul 3 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre nr. 74 / 21.04.2023 privind aprobarea 

contului de execuţie a bugetului centralizat al U.A.T Municipiul Tecuci pe trimestrul I 2023. 
D1. Preşedinte de şedinţă, Ursulică  C. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează:unanimitate (1 7) voturi pentru. 
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Se trece la punctul 4 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre nr. 75 / 21.04.2023 privind aprobarea 
Actului adiţional nr. 1 la Acordul de parteneriat nr. 26756 din 12.05.2022, încheiat între U.A.T. 
Municipiul Tecuci - lider de parteneriat şi U.A.T. Comuna Drăgăneşti - partener, în vederea 
implementării în comun a proiectului ,,Modernizarea transportului public local prin achiziţia de 
autobuze la nivelul zonei periurbane Tecuci. 

D1. Preşedinte de şedinţă, Ursulică  C. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează:unanimitate (17)voturi pentru. 
Se trece la punctul 5 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre nr. 76 /21.04.2023 privind 

participarea Municipiului Tecuci în cadrul Programului privind casarea autovehiculelor uzate. 
D1. Preşedinte de şedinţă, Ursulică  C. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Dna Parasciv M.M. - Eu aş  fi vrut să  ne spuneţi care sunt paşii pe care trebuie să-i urmeze 

cetăţenii. 
D1. Primar - Marea problemă  la proiectul acesta este că  ieri am verificat statusul şi nu mai erau 

bani. Acum aşteptăm să  vedem poate sup1imente7. sumele şi reuşim să  ne înscriem, să  zic aşa, că  e 
păcat să  nu ne înscriem. Am înţeles totuşi pe surse că  se vor suplimenta sumele, pentru că  nu se aşteptau 
nici ei să  fie aşa mare interes. Paşii o să  vi-i comunică.m după  ce semnăm contractul cu APM-ul. Nici 
noi nu ştim la momentul acesta. Acum să  sperăm că  se vor suplimenta. 

D1. Jalbă  T.— De ce v-aţi mişcat aşa greu? 
D1. Primar - Pentru a convoca şedinţele de consiliul local există  o procedură, ştiţi şi dumneavoastră  

că  uneori ne adunăm destul de greu. Am mai încercat şi înainte să  facem şedinţe de pe o zi pe alta şi 
nimeni nu a crezut că  se pot epuiza banii aşa repede. 

D1. Preşedinte de şedinţă, Ursulică  C. - Acest program se adresează  şi persoanelor juridice sau 
instituţiilor, firmelor? 

D1. Primar - Este strict pentru persoanele fizice, este vorba de o sumă  de 3.000 lei care li se dă  în 
cont, persoanele fizice dau o declaraţie că  nu îşi vor cumpăra maşină  mai veche de euro 6, dacă  îşi vor 
mai cumpăra şi vor putea folosi banii cum vor dumnealor, 600 lei punem noi Primăria 2.400 lei pune 
APM-ul. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează:unanimitate (1 7) voturi pentru. 
Se trece la punctul 6 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre nr. 77 / 21.04.2023 privind indexarea 

impozitelor şi taxelor locale care constau într-o anumită  sumă  în Iei sau care sunt stabilite pe baza 
unei anumite sume în lei. 

D1. Preşedinte de şedinţă, Ursulică  C. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează: 10 voturi pentru şi 7 abţineri (dl.Câmpanu T., dI.Drăgan O.C., dl.Grama F.I., 

d-na Paraschiv M. M., dl. Pascal R., dl.Pădure A.L., d-na Pleşu F.). 
Se trece Ia punctul 7 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre nr. 79 / 21.04.2023 privind modificarea 

Anexei nr.2 la H.C.L. nr. 76/18.06.2022, aprobarea actului adiţional nr.2 Ia Contractul de delegare a 
gestiunii Serviciului de salubrizare aI Municipiului Tecuci încheiat cu Compania de Utilităţi Publice 
Tecuci S.R.L. 

D1. Preşedinte de şedinţă, Ursulică  C. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
D1. Pascal R.- Vedeţi că  Ia nota de fundamentare şi la proiect aveţi o greşeală  la actul aditional nr. 

2, director nu mai este domnul Mihai Martin, uitaţi-vă  în conţinut e trecut director Mihai Martin şi mai jos 
Claudiu Costache. Cine e director la C.U.P.? 

D1. Primar - E o eroare materială, se modifică. Mulţurnim de sesizare. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează: 10 voturi pentru şi 7 abţineri (dl.Câmpanu T., dl.Drăgan O.C., dl.Grama F.I., 

d-na Paraschiv M. M., dl. Pascal R., dl.Pădure A.L., d-na Pleşu F.). 

3 



D1. Primar - La punctul 7 era atribuirea către c.U.P. a unei autoutilitare ? 
D1. Pascal- Da i o redevenţă  de 13.780 lei pe lună, pe care C.U.P.-ul o plăteşte către Primărie. 
D1. Primar - O să  vedem, dacă  facem modificare. 
D1. Secretar General Borşan George - Redevenţa o calculează  contabilitatea, bănuiesc că  e făcută  

după  nişte criterii, nu e făcută  aleatoriu? E amortizarea. 
D1. Preşedinte de şedinţă, Ursulică  C. - Vă  propun ca punctul 8.- Proiect de hotărâre nr. 
78/21.04.2023 privind aprobarea Regulamentului de organizare si desfăşurare a evaluarii 

anuale a managementului Bibliotecii Municipale Stefan Petica Tecuci, precum si desemnarea 
membrilor Consiliului Loeal Tecuci in comisia de evaluare si in comisia de solutionare a 
contestatiilor pentru evaluarea anuala a managerului institutiei publice de cultura - Biblioteca 
Municipala Stefan Petica Tecuci - subordonata Consiliului Local Tecuci., să-1 lăsăm la sfârşit, la 
fel şi informări, interpelări, petiţii şi trecem la completări. 

Se trece la punctul 1 al completării ordinii de zi de pe Dispoziţia nr. 892/26.04.2023: Proiect 
de hotărâre nr. 80/26.04.2023 privind rectificarea bugetului local de venituri şi cheltuieli al U.A.T. 
Municipiul Tecuci pe anul 2023 şi estiinările pe anii 2024-2026. 

D1. Preşedinte de şedinţă, Ursulică  C. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
D1. Primar - Este un amendament depus de domnul Pascal R. de o mutare de sume, e vorba de 

145,76 mii lei pe care dânsul i-a propus să-i preluăm de la iluminat Parc Regina Elisabeta şi să  îi ducem 
către un DALI reabilitare şi modernizare clădire 7 vaci, pentru Padoc. Direcţia General Economică  a 
făcut o comunicare şi cu permisiunea dumneavoastră  vă  dau citire. Este un răspuns de la Prefectură  la 
amendamentul depus pentru proiectul de hotărâre 80/26.04.2023, că  acesta nu poate fi pus în aplicare 
motivat de faptul că  la obiectivul propus în amendament respectiv DALI reabilitare şi modernizare 
clădire intersecţie 7 vaci,, în vederea relocării Padocului de câini, există  documentaţii de avizare a 
lucrărilor de intervenţii pentru acest obiectiv întocmită  şi depusă  la Serviciul de Investitii din cadrul 
U.A.T Tecuci. Având în vedere cele de mai sus, nu este necesară  întocmirea unei alte documentatii 
respectiv, alocarea de fonduri, semnează  şef Serviciu Investiţii şi doamna Director General. Ce aş  vrea 
să  discut cu dumneavoastră, o chestiune importantă  în ceea ce priveşte partea de Padoc. 

Conform documentaţiei tehnice pe care noi o avem la Primărie, valoarea modernizării Padocului 
respectiv se ridica la momentul întocmirii documentaţiei, adică  undeva în 201 8, la• aproximativ 2 
milioane de lei, 2 milioane de lei înseamnă  vreo 500.000 euro actualizat. E o valoare din punctul meu de 
vedere, foarte mare. Având în vedere că  domnul Viceprimar are delegată  atribuţia asta pe partea de 
ecarisaj, aş  vrea împreună  cu dumnealui să  port o discuţie cu o firmă  specializată  dinjudeţul Vaslui care 
prind aceste animale şi care le pot transporta într-o Padoc privat să  facem o simulare de calcul să  vedem 
dacă  mai este rentabil sau nu mai este rentabil pentru a menţine noi municipalitatea un serviciu de 
ecarisaj, pentru că  din ce văd şi vedem cu toţii treaba asta, deşi se prind lună  de lună  undeva între minim 
50 şi maxim 80 de câini, numărul câinilor mie mi se pare că  este constant, mi se pare că  nici nu scade, 
nu scăpăm de ei şi atunci părerea mea este să  ne facem nişte calcule fundamentate, mai bine plătim o 
sumă  de bani la începutul anului către o firmă  specializată  să  vină  să  stea nu ştiu o lună  de zile cu 
echipe, cu ce trebuie, pe toate străzile pe toate zonele cu ajutorul şi a oamenilor noştri să-i dirijăm către 
aceste focare de câini şi toate cele, să  scăpărn odată  de câinii aceştia, căci altă  variantă  eu vă  spun nu 
văd.Noi plătim anual undeva la 7 - 8 miliarde pe menţinerea acestui serviciu de ecarisaj căci atât ne 
costă  salariile şi toate celelalte cheltuieli, poate şi mai mult, nu ştiu să  vă  spun la momentul acesta, avem 
o cheltuială  cu 8 miliarde şi nu văd nici o îmbunătăţire şi atunci părerea mea este că  trebuie să  încercăm 
să  schimbăm un pic tehnica şi decât să  alocăm unui nou padoc această  sumă, care mie mi se pare foarte 
mare, 2 milioane, păi cu 2 milioane sincer vă  spun cred că  nu mai e nevoie de Padoc, adică  dacă  am 
aloca banii aceştia la capturare nu cred că  ar mai fi nevoie să  mai investim atâţia bani acolo şi pe 
cealaltă  parte într-adevăr padocul trebuie să  se întârnple ceva cu el acolo, pentru că  poziţionarea crează  
foarte mult disconfort cetăţenilor din zona respectivă. Primim săptămânal, lunar, foarte multe petiţii, 
foarte multe sesizări şi pe bună  dreptate a oamenilor, a fost o greşeală  a fostelor administraţii care au 
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permis pe de o parte construirea Padocului şi .pe de altă parte au eliberat autorizaţii de construcţii la 
distanţă  mai mică  decât impune legea în ceea ce înseamnă  distanţele între padoc şi case şi au ajuns 
evident la un conflict. 

D-na Pleşu F.- Locuiesc în zonă, la 35 m de Padocul de câini. 
D1. Primar - Şi cum este? 
Dna Pleşu F.- Ingrozitor. Eu când am cumpărat terenul de la primărie, noi familia noastră, nu era 

aprobat acel padoc, s-a minţit, am dat şi în judecată  vechea administraţie, domnul Ţuchel. 
D1. Primar - Din informaţiile pe care le arn, padocul a fost prima data şi apoi s-au eliberat 

autorizaţii. 
Dna Pleşu F.- Nu 
D1. Primar - Dumneavoastră  aţi cumpărat, dar autorizaţia când vi s-a eliberat? 
Dna Pleşu F.- Padocul a fost adus după  ce noi am fost mutaţi acolo. Noi când am auzit, am fost 

anunţati, vedeţi că  vă  aduc câini acolo am racut imediat scris, nu ne-a venit să  credem, cum să  aducă? 
Avem acte, documente, deci chiar am câştigat acolo. L-am dat în judecată  şi am câştigat, dar fiind vorba 
despre primărie e mult mai greu de mutare, ne-a dat chiar şi o despăgubire pentru ce suportăm. 
Cu lătratul ne-am obişnuit, stăm bine cu psihicul, dar este îngrozitor, miros, deci nu vă  spunem, este 
inuman şi nu numai pentru familia mea. Mulţi nu au avut curajul să  dea în judecată, multe familii nu au 
avut curajul să  ni se alăture, deoarece sunt multe case ale primăriei, platesc chirie şi le-a fost teamă, 
normal cum să  dea înjudecată  când noi locuim în casele primariei. 

D1. Primar - Nu e normal ce se întâmplă  acolo. 
Dna Pleşu F.- Da şi ar fi de mare ajutor acum pentru toţi cetăţenii. 
D1. Primar - Dacă  e să  punem în balanţă  partea pecuniară  şi rezultatele eu cred că  cea mai bună  

variantă  este contractarea unei firme din exterior, plătind într-adevăr poate o sumă  mai mare la început, 
dar având în vedere că  noi acum cheltuim într-un an 8 miliarde, mai degrabă  îi dau la început de an 4 
miliarde, dar să  vină  să  strângă  toţi câinii. Şi în aceeaşi măsură  noi să  continuăm această  campanie pe 
care o avem de sterilizare pentru că  altă  variantă, alte variante nu avem . 

D1. Pascal R.— Vă  propun să  realizaţi demersurile necesare cât mai repede, pentru că  au trecut 2 
ani de zile şi nu s-a întâmplat nimic. 

D1. Leonte I - Am avut intenţia să  scoatem la licitaţie să  vină  o firmă  specializată. 
D1. Jalbă  T. - Poliţia Locală  ar trebui să-şi facă  treaba, pentru că  ajung din alte localităţi câinii. 

Sunt aduşi practic aici. Ar trebui monitorizată  situaţia de Poliţia locală. Sunt camere la fiecare intrare în 
oraş. 

D1. Primar - Dumneavoastra aveţi vreo tehnologie din asta modernă  prin care vedeţi în interiorul 
maşinilor de transport marfă? Că  sincer aş  dori să  o achiziţionez, să  văd şi eu cu ce se intră  şi se iese din 
Tecuci, dar din păcate noi nu avem astfel de tehnologii cu care să  vedem maşinile care aduc astfel de 
animale. Vă  daţi seama că  şi noi căutăm, am auzit în stânga, în dreapta tot felul de poveşti că  se aduc 
câini, eu personal chiar cred că  apar aceşti câini aduşi din altă  parte pentru că  nu-mi explic acest număr 
destul de mare, dar efectiv pe camera, cu toţi cunoscuţii cu care am vorbit, nimeni nu aspus domnule am 
văzut maşina asta, dădea câini jos în Tecuci. Dacă  vrem. să  stârpim acest f1agel eu cred că  trebuie să  fie 
un efort comun din partea tuturor. Interesul nostru şi sunt convins că  şi a celor de la Poliţia Locală  este 
să  este să  depistăm un astfel de caz, ca să-1 dăm exemplu dar din păcate vă  spun sincer nu. 
Dumneavoastră  spuneţi de camerele de la intrare dar eu văd nişte numere, văd nişte maşini, nu am de 
unde să  ştiu ce transportă  şi atunci punem întrebarea cum •îi prindem ? Camere avem în Tecuci, dar nu 
avem camere la fiecare colţ  trebuie să  fim cinstiţi şi cu treaba asta. 

D1. Jalbă  T. - La O.N.G. -uri aţi apelat? 
D1. Primar - Bineînţeles că  lucrăm cu O.N.G.-uri, pe partea de sterilizare în principal, pentru că  

ei sunt cei care se ocupă  de aceste sterilizari, avem şi noi programul nostru, iar cu O.N.G.-urile mai 
lucrăm şi pe partea de adopţie, pentru că  foarte mulţi câini pe care îi prindem, prin intermediul acestor 
O.N.G.-uri îşi găsesc stăpân în afara ţării de regulă, că  în România prea puţin şi tot O.N.G.-urile ne ajută  
cu hrana zilnică  a acestor animale. 

Preşedinte de şedinţă, Ursulică  C.- Supun spre aprobare amendamentul propus de dl. Pascal R. 
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Se înregistrează: 7 voturi pentru, 1 abţinere (d-na Dumbravă  A.R.) şi 9 voturi împotriva. 
(dl.Bîrzu S., dl.Leonte I., dl.Pelin E.D., dl.Radu G.B., dl.Radu V., dl.Sandu A, dl.Susanu B.B., 
dl.Ursulica C, d-na Nacu V.) 

D1.Primar - Amendamentul nu a trecut. 
Se supune la vot proiectul propus de dl. Primar, în forma iniţială. 
Se înregistrează: unanimitate (1 7) voturi pentru. 
Se trece la punctul 2 al completării ordinii de zi de pe Dispoziţia nr. 892/26.04.2023: Proiect 

de hotărâre nr. 81/ 26.04.2023 privind modificarea Anexei 2 Ia H.C.L. nr. 34/ 28.02.2023 privind 
aprobarea Programului de activităţi culturale al Municipiului Tecuci, aferent perioadei: aprilie - 
decembrie a anului 2023. 

D1. Preşedinte de şedinţă, Ursulică  C. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
D-na Paraschiv M.M. - Am o întrebare scurtă: cine se face vinovat că  acestă  modificare? a 

apărut astăzi, în condiţiile în care eu n-am avut curent până  la ora 1 1 :00 şi n-am avut cum să  analizez 
cum trebuie. 

D1. Primar - Cum adică  astăzi? A fost trimisă  de aseară. 
D-na Paraschiv M.M. - Scuze am fost în excursie până  târziu şi o altă  întrebare cred că  de interes 

pentru cetăţeni, am înţeles din documentul respectiv, că  trei activităţi care au fost propuse a fi 
desfaşurate nu pot fi desfăşurate şi atunci banii care au fost alocaţi pentru cele trei activităţi s-au mutat 
pentru că  aducerea unor artişti, domnule Primar vă  rugăm să  ne spuneţi şi nouă  despre ce artiştii este 
vorba, căci habar nu avem, a întrebat lumea şi mi-a fost ruşine că  nu ştiu. 

D1. Primar - Sunt mai multe nume propuse în vederea achiziţionării acestor servicii. Ştiu că  sunt 
discuţii destul de avansate cu Delia pentru a fi adusă, diferenţele de costuri cu acesti artisti o reprezintă  
pretenţiile fiecăruia. Dacă  cântă, dau exemplu Carlas Dreams vrea scena nu ştiu cum, adică  sunt nişte 
specificaţii tehnice la scenă, care fac nişte schimbări în ceea ce priveşte partea de costuri şi toate cele, ca 
să  fim noi acoperiţi am spus dacă  tot avem posibilitatea asta să  alocăm aceşti bănuţi dacă  e nevoie 
cheltuim, dacă  nu e nevoie, nu cheltuim. Noi mai avem oricum 50.000 lei pe planul cultural de la 
Primărie pentru organizarea acelui eveniment de ziva de 1 iunie, ziva ştiţi că  noi am împărţit ziva de 1 
iunie în două: ziva şi spre spre seară. Incercăm să  facem şi anul acesta o zi de 1 iunie frumoasă  pentru 
că  e nevoie să  ne mai şi destindem, mai ales că  noi la nivelul Municipiului Tecuci nu avem foarte multe 
spectacole, nu avem foarte multe evenimente majore şi eu cred că  undeva la 2 evenimente culturale 
majore pe an, eu cred că  sunt de bun simţ  şi nici nu exagerăm cu ele. 

D1. Preşedinte de şedinţă, Ursulică  C. - dacă  nu sunt alte intervenţii. Supunem la vot proiectul de 
hotărâre. 

Se înregistrează: unanimitate (1 7) voturi pentru. 
Se trece la punctul 3 al completării ordinii de zi de pe Dispoziţia nr. 892/26.04.2023: Proiect de 

hotărâre nr. 82/ 26.04.2023 privind modificarea H.C.L. nr. 97/28.07.2022 privind modificarea si 
completarea H.C.L. nr. 53/23.04.2020 privind constituirea Comisiei de Ordine Publică  de la 
nivelul Municipiului Tecuci. 

D1. Preşedinte de şedinţă, Ursulică  C. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
D1. Primar - D1. Bălţătescu a ieşit la pensie si 1-am înlocuit cu înlocuitorul dânsului, asta a fost 

singura schimbare. 
D1. Preşedinte de şedinţă, Ursulică  C. - Şeful de la jandarmi. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează:unanimitate (1 7) voturi pentru. 
Se trece la punctul 4 al completării ordinii de zi de pe Dispoziţia nr. 892/26.04.2023: Proiect de 

hotărâre nr. 83/ 26.04.2023 privind completarea H.C.L. nr. 201/ 22.12.2022 - stabilirea 
consumului lunar de carburanţi pentru autoturismele şi utilajele ce desevesc parcul auto aI U.A.T. 
Municipiul Tecuci. 

D1. Preşedinte de şedinţă, Ursulică  C. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune Ia vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează: 10 voturi pentru şi 7 abţineri (dl.Câmpanu T.,dl. Drăgan O.C.,dl. Grama F.I., 

d-na Paraschiv M. M., dl.Pascal R., dI.Pădure A.L., d-naPleşu F.). 
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Se trece la punctul 5 aI completării ordinii de zi de pe Dispoziţia nr. 892/26.04.2023: Proiect de 
hotărâre nr. 84/ 26.04.2023 privind stabilirea consumului lunar de carburanţi pentru 
autoturismul - cu număr de identificare KMHLN41EAPU4824O3, categoria AUTOTURISM M1, 
marca HYUNDAI ELANTRA, tipul CN7, caroserie AA BERLINA:1 buc., ce deserveşte parcul 
auto al Serviciului Public Comunitar Local de Evidenţă  a Persoanelor Tecuci. 

D1. Preşedinte de şedinţă, Ursulică  C. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează: 10 voturi pentru şi 7 abţineri (dl.Câmpanu T.,dl. Drăgan O.C.,dl. Grama F.I., 

d-na Paraschiv M. M., dl.Pascal R., dI.Pădure A.L., d-na Pleşu F.). 
Se trece la punctul 6 al completării ordinii de zi de pe Dispoziţia nr. 892/26.04.2023: Proiect de 

hotărâre nr. 85/ 26.04.2023 privind aprobarea indicatoriolor tehnico-economici aferenţi 
obiectivului Construire locuinţe pentru tineri A.N.L., Municipiul Tecuci, Judeul Galaţi. 

D1. Preşedinte de şedinţă, Ursulică  C. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Se supune Ia vot proiectul de hotărâre. 
Se înregistrează:unanimitate (1 7) voturi pentru. 
Se trece la punctul 8 al ordinii de zi din Dispoziţia nr. 888/21.04.2023: Proiect de hotărâre nr. 

78 / 21.04.2023 privind aprobarea Regulamentului de organizare si desfăşurare a evaluarii anuale 
a managementului Bibliotecii Municipale Stefan Petica Tecuci, precum si desemnarea 
membrilor Consiliului Local Tecuci in comisia de evaluare si in comisia de solutionare a 
contestatiilor pentru evaluarea anuala a managerului institutiei publice de cultura - Biblioteca 
Municipala Stefan Petica Tecuci - subordonata Consiliului Local Tecuci. 

D1. Preşedinte de şedinţă, Ursulică  C. - Dă  citire proiectului de hotărâre. 
Pentru aceasta trebuie să  propunem o comisie pentru numărarea voturilor. 
D-na Dumbravă  A.R. - Aceeaşi comisie de numarare a voturilor. 
D1. Preşedinte de şedinţă, Ursulică  C. - Comisia de numărare a voturilor formată  din : dl.Pelin 

E.D.., dl.Viceprimar Drăgan O.C, dl.Grama F.I. 
Supunem la vot comisia de numărare a voturilor. 
Se înregistrează: unanimitate (1 7) voturi pentru. 
Acum vă  rog frumos să  propuneţi persoanele pe care le doriţi dumneavoastră  să  facă  parte din această  

comisie 
D1.Pelin E.D. - Din partea Consiliului Local aş  recomanda ca la comisia de evaluare să  facă  parte 

domnul Radu Vladimir, iar Ia comisia de soluţionare a contestaţiilor: domnul Ursulică  C. 
Se trece la votul secret. 
D1.Pelin E.D. - In urma numărării voturilor la comisia de evaluare anuala a managerului institutiei 

publice de cultură  Biblioteca Municipala Stefan Petica Tecuci, s-au înregistrat pentru: dl. Radu 
Vladimir: 1 0 voturi pentru, 6 voturi împotrivă  şi 1 abţinere. 

In urma numărării voturilor pentru comisia de soluţionare a contestaţiilor pentru evaluarea anuala a 
managerului institutiei publice de cultură  Biblioteca Municipala Stefan Petica 	Tecuci, s-au 
înregistrat pentru dl. Ursulică  Constantin: 1 0 voturi pentru, 6 voturi împotrivă  şi 1 abţinere. 

D1. Preşedinte de şedinţă, Ursulică  C. - Supunem la vot proiectul de hotărâre, cu procesul verbal 
întocmit în urma numărării votului secret. 

Se înregistrează: 9 voturi pentru şi 6 abţineri (dl.Câmpanu T., dl. Grama F.I., d-na Paraschiv M. 
M., dl.Pascal R., dl.Pădure A.L., d-na Pleşu F.)., iar dl. Radu V. şi Ursulică  C. nu participă  la deliberare. 

Se trece la a doua completare a ordinii de zi: Proiect de hotărâre nr. 86 /27.04.2023 privind 
stabilirea salariilor de bază  brute pentru funcţiile publice de conducere respectiv Secretar 
General UAT, Director General şi Arhitect Şef şi în cadrul Aparatului de specialitate al 
Primarului municipiului Tecuci. 

D1. Primar - Aş  vrea să  fac câteva precizări pe acest proiect şi un amendament. Acest proiect 
practic echilibrează  salariile celor 3 pentru care facem vorbire cu salariul care a fost indexat la Primar. 
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A fost o lege promulgată  în luna aceasta de preşedinte, o iege care a fost atacată  la CCR din noiembrie 
anul trecut, care a stabilit salarizarea Primarului, ştiţi şi dumneavoastră  că  salarizarea Primarului şi a 
Viceprimarului este o indemnizaţie bazată  pe un coeficient care se înmulţeşte cu salariul minim brut pe 
ţară. Până  în noiembrie 2022 a fost calculată  la nivelul salariului de 2080, în noiembrie s-a modificat 
prin lege în Parlament la 2.300 lei, iar odată  cu aceste modificări trebuie să  aliniem şi aceste salarii a 
conducătorilor instituţiei din Aparatul de specialitate al Primarului municipiului Tecuci, iar 
amendamentul pe care vi-1 propun este ca de prevederile acestei hotărâri de consiliu local să  beneficieze 
şi cei 3 directori ai instituţiilor din subordinea consiliului local. Mă  refer aici la Direcţia de asistenţă  
socială, Evidenţa populaţiei şi Poliţia Locală, aşadar, propun să  aprobaţi întâi amendamentul pe care 
1-am anunţat ca la articolul 2 să  fie trecuţi şi cei 3 conducători de instituţii. 

Supunem la vot amendamentul prin care să  beneficieze de această  marire de salariu şi directorii de la 
Direcţia de asistenţă  socială, Evidenţa populaţiei şi Poliţia Locală. 

Se înregistrează:unanimitate (1 7) voturi pentru. 
Supunem la vot Proiect de hotărâre nr. 86 /27.04.2023 privind stabilirea salariilor de bază  brute 

pentru funcţiile publice de conducere respectiv Secretar General UAT, Director General şi 
Arhitect Şef şi în cadrul Aparatului de specialitate al Primarului municipiului Tecuci, cu tot cu 
aniendament. 

Se înregistrează:unanimitate (1 7) voturi pentru. 
D1. Preşedinte de şedinţă, Ursulică  C. - Trecem la punctul: Informări, interpelări, petiţii. 
D1. Pascal R.- Două  probleme vreau să  vi le spun şi la urmă  să  răspundeţi. 
1. Problema cu Cimitirul. In ultima vreme foarte multe persoane au semnalat furtul, dispariţii de 

lumânări, candele, fiori şi tot ce înseamnă. Am înţeles că  în Cimitir există  camere de 
supraveghere dar ori nu funcţionează, ori nu se văd imaginile foarte clar. Plus că  am înţeles că  
cei de la Poliţia locală  patrulează  doar pe aleea principală, fră  să  mai ducă  pe alte alei din 
Cimitir. Iar o altă  problemă  este legată  de cişmeaua din Cimitir care au înţeles că  domnul 
director o deschide doar când vrea dânsul. Sunt oameni în vârstă  care trebuie să  vină  cu apă  de 
acasă, cu bidoane. Adică  nu mi se pare normal că  suntem în 2023 şi să  vii cu o căldare de acasă, 
să  vină  la Cimitir să  ude. 

2. Iar cea de a 2-a interpelare - am înţeles că  a fost o executare, la un executor judecătoresc, legat 
de un teren de la U. .AT. Municipiul Tecuci. Teren care am înţeles că  a fost executat. O suprafaţă  
din unitatea militară  de 3000 m2, la o sumă  derizorie e din punctul meu de vedere, în condiţiile în 
care ştiţi şi dumneavoastră  valoarea acelui teren şi vă  rog frumos să  ne explicaţi cei cu acel teren 
şi cine e cumpărătorul, ca să  ştim şi noi. 60 euro m2  , gândiţi-vă  că  în 2010 Kaufiandul a dat 100 
euro pe metru pătrat. 
D1. Primar - Cu privire la Cirnitir am informaţii despre ceea ce spuneţi dumneavoastră. 
Am discutat deja cu colegii de la monitorizare pentru că  noi avem un proiect de instalare de 

camere de monitorizare în Municipiul Tecuci, având în vedere că  noi am câştigat prin prin PNRR 
montarea de insule ecologice, insule care vor veni din informaţiile pe care le avem, inclusiv cu 
sistem de supraveghere pentru că  mare parte din aceste camere veneau montate pe ghenele de la 
blocuri, pe acele zone de colectare a deşeurilor, astfel nu mai are rost să  montăm aceste camere în 
zonele respective pentru că  ar însemna să  dublăm acele camere şi haideţi să  redistribuim camerele 
care veneau montate pe acele zone de gunoai către punctele negre din oraş, pentru că  avem câteva 
zone unde se aruncă  în mod constant gunoaie şi evident am discutat şi parteade Cimitir, să  încercăm 
să  montăm o serie de camere de Iuat vederi. însă, îmi pare rău că  nu este clomnul director de la 
Poliţia locală, probabi1 aţi văzut în mediul on-line că  au apărut ceva filmări cu nişte tineri care au 
rupt din rondul de la LIDL o serie de fiori, printr-un gest nesăbuit ca să  spun aşa, fiind minori să  ştiţi 
că  legislaţia este foarte blândă  în ceea ce priveşte sancţionarea acestora. S-au aplicat sancţiuni către 
părinţi pentru că  erau minori, dar din păcate nu ştiu care va fi finalitatea pentru că  familiile din care 
provin, sunt familii cu probleme din punct de vedere social, să  zic aşa, banii nu cred că  o să-i 
încasăm niciodată. Există  o problemă  în ceea ce priveşte plata acestor amenzi şi nu numai în Tecuci, 
ci în toată  ţara există  această  problem, pentru că  discut constant cu colegii mei primari pe această  
situaţie. In ceea ce priveşte cişmeaua de lângă  biserică  vă  asigur că  săptămâna viitoare cel târziu vor 
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fi dotate cu tot ceea ce trebuie ca să  nu mai fie probleme în ceea ce priveşte apa. Ştiu că  au fost ceva 
probleme când ele au fost lăsate deschise şi au creat ceva probleme cu apa în faţa bisericii. Cei de la 
biserică  au sărit în sus şi întotdeauna tiţi cum e, adevărul e la mijloc, încerci să-i mulţumeşti pe toţi 
şi nu reuşeşti niciodată. 

D1. Leonte I. - Am fost cu cineva acolo, la Cimitir i am asistat la o discuţie între doamna care 
vinde lumânări şi un cetăţean şi acolo era o baltă  imensă, deci practic trotuarul, partea din faţa 
bisericii era baltă, nu o să  iasă  gazonul pentru că  a putrezit. Efectiv, pentru că  se duc, lasă  deschis. 
Domnul director a spus doamnei vă  lăsăm rozeta aici să  deschideţi când vine omul şi să  închidă  apa 
înapoi, că  noi plătim apa aia. Degeaba, apa curge non- stop. 

D1. Primar - O să  cer şi eu domnului director să  monteze astfel de sisteme inteligente, în 
momentul în care a plecat omul, să  nu mai curgă  apa. 

D1. Pascal R.— O bătrânică  să  vină  de acasă  cu o căldare să  care apă  nu e ok. 
Dna Nacu V.- Deci în concluzie ţine şi de educaţia cetăţeanului. 
D1. Leonte I. - Sunt oameni care poate n-ar fi lăsat deschis acel robinet şi când a venit să  ia 

apă  de acolo nu a avut oportunitate. D1.consilier, coleg poate sau sigur are dreptate , dar sunt şi 
oameni care sunt în categoria celor care au favorizat această  situaţie. 

D1. Primar - Cu privire la a treia problemă  ridicată  de dumneavoastră, la executarea unui teren 
proprietatea U.A.T., vreau să  vă  spun că  într-adevăr există  un litigiu la acest momentul în ceea ce 
priveşte plata unei sume de bani către un fost angajat al U.A.T. municipiul Tecuci, în sumă  de 
aproximativ 2 miliarde 440 lei, sumă  pe care noi U.A.T.-ul nu o recunoaştem. Din păcate am făcut 
contestaţii peste contestaţii la toate actele emise. Astăzi terenul nu este vândut, suntem în tratative cu 
executorul ca să  dăm aceşti bani: 2 miliarde 440 lei şi după  să  vedem cum putem să  funcţionăm. 

D1. Pascal R.— Este un litigiu de muncă? 
D1. Primar - Este un litigiu vechi. 
D1. Pascal R.— Plata o puteţi face pe mai mulţi ani . 
D1. Primar - Nu merge, e o situaţie juridică  care numai la noi se poate. Noi avem o dispoziţie 

prin care eşalonăm plata pe 5 ani, avem 2 - 3 rate plătite, vine executorul şi închide terenul, dar tu ai 
o dispoziţie care a fost contestată  i a rămas în vigoare, numai în România se poate întâmpla aşa 
ceva. Pe de altă  parte inclusiv raportul de evaluare a fost contestat şi mai avem o serie de contestaţii 
pe rolul instanţei şi suntem într-o situaţie în care vă  spun sincer nici nu ştiu cum să  o scoatem, pentru 
că  terenul respectiv nouă  ne trebuie pentru că  este terenul pe care construim. Am aprobat astăzi aţi 
văzut şi dumneavoastră  un SF pentru A.N.L . Deci terenului asta îi este destinaţia. La momentul 
acesta trebuie să  caut o variantă  de mijloc, să  plătim aceşti bani, după  care să  încercăm să  deschidem 
alt proces şi tot aşa. Că  sunt nişte anomalii care se întâmplă  şi nu ştim cum să  le punem în practică. 
V-am explicat vine cu o expertiză  extra judiciară, te execută  pe o sumă  pe care tu nu recunoşti, 
pentru că  legea spune ceva, expertul contabil. 

D1. Secretar General Borşan George - Expertul contabil a făcut o expertiză  extrajudiciară, nu în 
cadrul unei proces, stabilită  de instanţa de judecată. Procedura a fost cam de felul următor: doamna 
fost arhitect, că  se ştie, s-a dispus reintegrarea pe funcţia deţinută  anterior, că  fusese destituită. 
A fost suspendată  prin dispoziţie de primar, pentru că  fusese trimisă  în judecată  şi apoi s-a dat 
dispoziţie după  ce U.A.T-ul a calculat suma care o are de primit pe perioada în care a fost destituită  
din funcţie, s-a emis o dispoziţie în care s-au scăzut perioadele în care a lucrat la alte 2 instituţii 
publice şi contribuţiile la bugetul de stat care trebuie plătite, C.A.S., C.A.S.S. şi impozitul, a rămas o 
sumă  care dumneaei nu i-a convenit, ca să  spun pe româneşte, deci avem suma brută, cu contribuţie 
şi suma netă. Doamna a venit ulterior cu un executor judecătoresc pentru a executa suma brută, să  
încaseze dumneaei suma brută, susţinând că  nu trebuie să  plătească  contribuţiile la bugetul de stat şi 
nici să-i fie scăzute perioadele în care a lucrat la cele 2 instituţii publice, de unde a încasat salarii, 
deşi hotărârea judecătorească  ca şi în codul administrativ, spune clar, dacă  în perioada respectivă  ai 
lucrat la alte instituţii publice, fiind vorba de acelaşi buget de stat, bugetul general consolidat, se 
scad perioadele lucrate de acolo, la celelalte instituţii, că  ai lucrat tot la stat, nu la privat şi 
bineînţeles trebuie să  plăteşti contribuţii Ia bugetul de stat, dumneaei vrea toată  suma. 
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D1. Pascal R.— Dau un exemplu ca poate maine un executor vine şi execută  maşina pe care aţi 
cumpărat-o, el decide? Nu vine cu un aviz să-i puneţi la dispoziţie ce teren o să-şi aleagă  sau ce nu? 
Dacă  pe terenul de la unitatea militară  vrem să  facem un studiu de fezabilitate, acum stăm blocaţi de 
un executor că  a executat acel teren ? 

D1. Primar - Studiul de fezabilitate este efectuat pe acel teren, ştiţi dumneavoastră  ca să  faci un 
studiu de fezabilitate trebuie să-1 faci pe teren, nu întâmplător s-a pus. 

D1. Pascal - Veniţi cu un alt teren. 
D1. Primar - Din punctul nostru de vedere şi această  executare pe care dumnealui a facut-o ni 

se pare forţată, cu toate acestea căutăm o i şire de mijloc din toată  această  situaţie ca să  nu mai dăm 
bani, că  ce se întâmplă  sunt două  variante: noi să-i solicităm să  mute poprirea pe altceva, odată, sau 
varianta în care să  dăm noi suplimentar alţi bani la cei / cel care a facut SF-ul, să  refacă  SF-ul pe alt 
teren pentru că  trebuie scoase alte avize, alte autorizaţii şi ce fac iarăşi mai plătim 500 -600 de 
milioane pe chestiuni de genul acesta şi atunci arn spus nu, hai să  vedem poate ne închidem cu 
executorul cumva, că  asta vrem să  facem mâine, să  încercăm să  ne închidem cu executorul, după  
care vedem unde ajungem şi cum ajungem. Situaţia să  ştiţi că  nu este deloc plăcută  pentru noi. 
Fiecare spune că  are dreptate şi ce să  vă  spun, suntem în situaţia în care suntem cu un proiect blocat, 
pentru că  săptămâna viitoare trebuie să  ajung şi la A.N.L. pentru că  avem finanţare pentru 
construcţia acelui bloc trebuie să  mă  duc cu documentele să  le depun ca să  mergem mai departe, dar 
iată  că  apar situaţii de genul acesta neplăcute, trebuie să  găsim solutii, sunt nişte situaţii pe care nu 
le-a anticipat nimeni. 

D1. Secretar General Borşan George - Este o expertiză  extrajudiciară. 
D1. Primar - La momentul acela el a fost, am înţeles adjudecat la licitaţie nu s-au plătit banii 

care trebuiau plătiţi şi terenul deocamdată  este încă  în proprietatea noastră  chiar dacă  se facea acea 
vânzare, vă  garantez că  facem toate plângerile penale sunt necesare şi vă  spun că  terenul respectiv nu 
pleca din proprietatea U.A.T. sub nici-o formă, chiar dacă  anumite voci tot afirmă  chestiuni 
neprincipiale în ceea ce priveşte destinaţia acelui teren, că  a ajuns la un neam de al meu, nu ajunge 
nimic la niciun neam de al meu, ca să  fie foarte clar treaba asta. Sunt chestiuni la care ţin foarte mult 
şi asta este una dintre ele, mai mult de 2 ani şi jumătate de când suntem în formula aceasta şi eu şi 
dumneavoastră, U.A.T. municipiul Tecuci nu a înstrăinat nici un teren. Singurele terenuri pe care 
le-am înstrăinat sau proprietăţi au fost cele pe care oamenii le aveau ca şi locuinţe şi legea le 
permitea să  devină  proprietari în condiţiile legii. In rest am adus terenuri în proprietatea municipiului 
Tecuci acesta este un lucru care din punctul lor de vedere nu s-a mai întâmplat de foarte mult timp în 
ceea ce înseamnă  un mandat de primar, de consilier, bineînţeles. Deci cam asta este, dacă  vreţi mai 
multe lămuriri vă  explică  doamna Barbălată  care este şefa de la juridic să  vedeţi câte demersuri 
avem şi să  vedeţi câte acţiuni mai avem încă  în desfăşurare cu acest executor. Sunt nişte chestiuni 
destul de complicate ca să  zic aşa uneori şi pe mine mă  depăşesc aceste chestiuni din punct de vedere 
juridic, pe care pe unele dintre ele le înţeleg altele nu le înţeleg, pentru că  sunt noţiuni de drept şi nu 
sunt jurist la bază. Incercăm să  ne adaptăm, să  le înţelegeţi să  vedem cum putem trata această  
problem. Momentan v-am spus nu este finalizată  adjudecarea şi chiar dacă  s-ar finaliza adjudecarea 
eu nu cred că  îşi doreşte cineva un teren care va sta prin instanţă  ani de zile. 

D1. Cîmpanu T. - Domnul Primar două  întrebări: ştiţi probabil despre terenurile de pe Văleni, 
date de fosta administraţie unor cetăţeni tineri să  construiască. Problema este că  n-a fost spus , nu 
asta e interesant, interesant este că  se plătesc impozite pentru acele terenuri. Am 2 oameni, n-am 
hârtia la mine şi au venit că  ni s-au dat, nu s-au dat, PUZ-ul a fost ? Dar aceşti oameni de 3 ani 
plătesc pe acel teren suma mare 50 - 60 - 70 lei, dar mi se pare incorect. 

D1. Primar - Explic imediat situaţia de acolo. 
D1. Cîmpanu T. - Ei au hartii, li s-a dat terenul, că  a fost PUZ-ul, n-a fost PUZ-ul, dar în final 

plătesc 60-70 Lei care nu e o sumă  foarte mare, pe ceva ce nu au. 
D1. Primar - In principiu toate sumele pe care le-au plătit se vor returna înapoi. Această  practică  

să  zic aşa, de război, a fost o strategie de companie a fostului primar, s-au dat în speţa în spatele 
Oborului este zona Văleni unde U.A.T-.ul are nişte teren. Teren care pentru a fi locuit să  zic aşa, 
s-au transformat către zona aceasta de locuinţe, trebuia să  beneficieze de un PUZ care la vremea 
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respectivă  nu-1 avea, şi nu-1 are nici acum. Pe lângă  acest PUz zona respectivă  trebuia dotată  cu 
energie electrică, canalizarea, apă  şi toate celelalte. Pe Legea 1 5, legea pe care a dat aceste terenuri 
către tineri există  obligaţia ca în termen de 2 ani de zile să  poţi să-ţi construieşti, sau măcar să-ţi 
începi casa ca să  ţi-o faci. Pun întrebarea dacă  măcar unul dintre ei ar fi venit să  solicite certificat de 
urbanism, nu avem cum să  le dăm Certificat de urbanism pentru construcţie casă, pentru zona 
respectivă  nu are destinaţie de casă  şi de aici noi trebuie să  plecăm, să  dăm un act administrativ de 
anularea tuturor acelor procese verbale, care spun anumiţi funcţionari din primărie au fost date în 
mod ilegal, să  le anulăm pe toate şi să  returnăm banii către persoanele care le-au plătit . 

D1. Cîmpanu T. - Aceasta este marea doleanţă , de ce nu le avem? Dar plătim impozit. 
D1. Primar - Pe baza procesului verbal sau procesul verbal de la vremea respectivă  s-au 

comunicat şi către Serviciul de taxe şi impozite locale. Ei le-au impus persoanelor respective ca să-i 
pună  la plată  impozitului. Dar nu este corect să  le luăm bani din moment ce dacă  ei vin la noi să  le 
dăm autorizaţie de construire conform Legii 1 5 pentru o casă, noi nu putea să  le dăm. V-am spus 
dăm un act administrativ de anulare a tuturor acelor procese verbale, returnăm banii înapoi către 
oameni, eventual dacă  vrem şi considerăm oportun ca acolo să  facem locuiţe în zona respective, 
pregătim un PUz, facem o lotizare, încercăm să  tragem măcar utilităţile de ba7: apă, canalizare şi 
current, după  care facem o atribuire de locuri pe Legea 1 5 sau poate vrem să  le vindem sau poate 
vrem să  facem altceva acolo. Acum trebuie să  ştim exact ce vrem să  facem ca să  nu-i încurcăm pe 
oameni. 

D1. Leonte I. - Am dat hotărâre de consiliul, şi aia trebuie anulată. 
D1. Primar - Trebuie văzut. 
D1. Cîmpanu T. - Trebuie să  spunem la oameni când vor primi banii înapoi, măcar. 
D1. Jalbă  T. - Există  regulament penru accesul elevilor în curtea şcolilor? cum rezolvaţi 

problema asta? şi a 2-a chestie ar fi că  v-am trimis nişte solicitări, nu ştiu câţi dintre dumneavoastră  
aţi citit, că  eu n-am primit nici-un răspuns, poate ne daţi un răspuns în legătură  cu furtul fierului de la 
unitatea militară  şi legătură  cu regulamentul de salubrizare, ar trebui modificat. Nu e normal ca 
studenţii să  plătească  taxă  pentru gunoi sau cei care locuiesc în diaspora, pentru că  e bătaie de joc să  
plătească  pentru gunoi sau pentru locuinţele care nu sunt locuite. 

D1. Primar - Eu de unde să  ştiu că  studentul este sau nu este la facultate, dacă  studentul este la 
Tecuci? 

D1. Jalbă  T.— Este în regulament ca act doveditor adeverinţa de student s-au legitimaţia de 
student. 

D1. Primar - Adeverinţa de student este suficient? Şi eu mă  înscriu mâine la facultate la zi şi 
dacă  dumneavoastră  îmi spuneţi că  eu, dacă  sunt înscris la zi nu înseamnă  că  nu produc gunoi în 
Tecuci, nu vă  supăraţi dumneavoastră  veniţi cu nişte acuze... înţeleg că  faceţi politică  dar să  ştiţi că  
nu o să  câştigaţi procente aşa, câştigaţi procente dacă  spuneţi oamenilor adevărul. Spuneţi - mi cei 
plecaţi în diaspora am eu de unde să  ştiu, care sunt? 

Astăzi am avut în audienţă, pentru că  ţin audienţe săptămânal, am avut o doamnă  în audienţă  cu 
copilul şi nepotul plecaţi de nu ştiu cât timp în Canada. Doamnă  vă  înţeleg perfect, dar nu am de 
unde să  ştiu, pentru că  eu solicit de la Evidenţa populaţiei să-mi spună  că  nu ştiu, de exemplu pe 
strada Plopilor să  spunem, la numărul 2 domnule câte buletine figurează  acolo, câţi oameni 
figurează? La Popilor numărul 2 figurează  4 persoane, eu 4 persoane •trebuie să  debitez la taxa de 
salubritate, daca persoanele respective mai locuiesc sau nu mai locuiesc în România eu nu am de 
unde să  ştiu, dar documentele dumnealor de identitate sunt valide pe adresa respectivă  înţelegeţi ? şi 
atunci vă  întreb pe dumneavoastră  care spuneţi că  nu e corect domnule Primar, pe bună  dreptate 
spuneţi şi dumneavoastră  pe ce bază  îi scad eu pe acei 4 de la adresa respective, pentru că  vine 
Curtea de conturi şi spune aşa domnule primar aţi căzut a scăzut 4 persoane de pe Aleea Plopilor 
numărul 4, dar de ce le-aţi scăzut? 

D1. Jalbă  T. - Acte doveditoare, plus o declaraţie pe proprie răspundere. Poate să  vină  Poliţia 
Locală  să  veridice pe cel care declară  că  nu vrea să  plătească  gunoiul şi dacă  1-a prins o să  plătească  
tot anul. 



D1. Primar - 	Vreţi să  vă  arăt eu din anii trecuţi, declaraţie pe proprie răspunde, să  vă  arăt 
câte? 

D1. Jalbă  T. - Îi daţi sancţiune, e fals. 
D1. Primar - Ce facem ne transformăm în organ de anchetă? Sau ce vrem să  facem? Noi am 

solicitat dacă  eşti plecat din localitate s-au din ţară  înseamnă  că  trebuie să  munceşti undeva în afara 
ţării şi să  aibe un contract de muncă, dacă  ai un contract de muncă  mi se pare doveditor că  locuieşti 
acolo, o reşedinţă  pentru că  primăriile din afara României îţi dau un act de rezidenţă  că  locuieşti 
acolo, şi pe baza respectivului document ştim şi noi că  într-adevăr locuieşte acolo şi te putem scade 
de la de Ia salubritate la noi în Ia noi în România, sau orice alt document care să  le ateste faptul că  tu 
eşti acolo şi nu aici. De exemplu vă  spun a venit cineva şi mi-a spus domnule 1-aţi taxat pe Popescu 
dar el este arestat de 7 ani, doamă  daţi-ne documentul. Cu documente din afară  am văzut că  
într-adevăr este închisă  persoana, e privată  de libertate persoana respectivă, am dat către serviciul de 
taxe şi impozite locale şi îl debitează  chiar şi din urmă. Avem un act care spune foarte clar că  
persoana respectivă  din 20 1 5 nu mai este în libertate, n-avea cum să  fie în România clar, dar f.ră  
documente, domnul Jalbă, cum să-i scad pe oamenii aceştia? Vă  mai spun un aspect: se va întâmpla 
cum s-a întâmplat în 2014 când s-a dat o hotărâre de consiliu ca agenţii economici au fost scutiţi, a 
venit Curtea de Conturi a spus că  trebuiesc recuperaţi banii şi Primăria i-a pus pe oamenii respectivi, 
la momentul respectiv au fost scutiţi de taxe locale, de salubritate, să  plătească  taxa de salubritate cu 
penalităţi si întâezieri. Ne batem joc de oameni? Dumneavoastră  poate vedeţi lucrurile foarte simplu, 
dar să  ştiţi că  ele sunt mai complicate decât par în realitate. 

D1. Jalbă  T. - Pentru locuinţele unde nu stă  nimeni de ce totuşi ar trebui să  plătească  gunoiul 
ca şi cum ar fi o persoană? 	 . 

D1. Primar- Pentru că  pe strada respectivă  se face curăţenie, pentru că  cel puţin o data, din 
experienţă  vă  spun, pentru că  cel puţin o dată  pe an cineva la locuinţa respectivă  vine şi mai tunde 
iarba, mai scoate gunoi în stradă  i nu plăteşte nimeni domnule Jalbă? 

D1. Jalbă  T. - Ar fi corect măcarjumătate, nu cât pentru o singură  persoană. 
D1. Primar - Vă  spun o chestiune ştiţi cum este cel mai corect dacă  e să  mă  întrebaţi pe mine, 

o taxă  fixă  per proprietate, că  1ocuieti 2, că  locuieşti 3, că  1ocuieti 4, aia cred că  este cea mai 
corectă. Ai proprietate plăteşti la proprietate şi taxe de salubritate, cum este în afară. 

Foarte mulţi cetăţeni de altă  etnie spun: domnul primar dar mai avem buletine de Anglia, avem 
buletin de Germania şi îmi spuneţi că  cetăţenii aştia nu locuiesc în Tecuci şi nu produc gunoi? Vă  
duc eu la câte case vreţi dumneavoastră  să  vă  arăt că  au buletine pe Anglia, pe Germania. Nu vă  
supărăţi domnul Jalbă, dar banii acestia pe care ei trebuie să-i plătească  că  locuiesc în România îi 
plătesc ,,proştii care plătesc taxele . 

D1. Jalbă  - Cetăţenii aceia chiar plătesc gunoiul, am discutat cu ei, pe Zeletin acolo toţi plătesc 
gunoiul, numai că  nu li se ridică  gunoiul, aste e problema. Dacă  vă  duceţi acum în zona aia o să  
vedeţi ce deşeuri sunt, e dezastru. 

D1. Primar - Păi cine aruncă  ? Dacă  nu plătesc gunoiul. 
D1. Jalbă  T. - Ei plătesc gunoiul şi impozitul în zona aia unde numai zonă  de locuit nu este... 
D1. Primar - Si a cui este vina? 

D1. Jalbă  T.— Rezolvaţi problema acolo, trebuie făcut ceva. 
D1. Primar - Eu mâine. rezolv problema după  felul în care spuneţi dumneavoastră. Vă  rog 

spuneţi dumneavoastră  cum să  rezolvăm problema 
D1. Jalbă  - O să  vin cu nişte propuneri şi o să  vedem dacă  o să  ţineţi cont. Dar aşteptăm şi 

răspunsurile în scris pentru cele 2 solicitări. 
D1. Primar -. Nu aţi primit răspuns ia solicitări? 
D1. Jalbă  T.— Nu , în legătură  cu furtul fieru]ui, nimic. Cine a citit ce v-am trimis? Ce 

consilier? 
D1. Leonte I. - Eu am citit. 
D1. Jalbă  T. - De ce nu mi-aţi răspuns? 
D1. Leonte I. - Pe solicitarea cu taxa nu are dreptate dl. Jalbă, am discutat, este modificată  

legea în care rolul asociaţiilor de proprietari a fost eliminat, inclusiv declaraţia pe proprie răspundere 
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pentru argumentele pe care le-a spus şi domnul primar, dar au fost introduse în lege, justificarea prin 
documentele care sunt trecute în lege inclusiv de rezidenţă, buletin, orice altceva , contractul de 
muncă, inclusiv tradus ca să  dovedească  că  nu este în ţară. 

D-na Paraschiv M.M. - Si totuşi fierul? 
D1. Primar - Dacă  există  fier luat, autorităţile statului îşi fac datoria, dar eu nu-mi aduc aminte să  fi 
avut în inventar fier. 
D1. Preşedinte de şedinţă, Ursulică  C. - Nu mai sunt alte discuţii, vă  mulţumesc, declar închisă  

şedinţa Consiliului Local de astăzi. 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces - verbal. 

Preşedinte de şedinţă. 	 Secretar General Municipiul Tecuci 
Ursulică  Constati 	 George Luan Borşan 
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